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Resultaten enquête

Vuelta d’Espana
In 2009 startte de Spaanse wielerronde Vuelta d’Espana in 
de provincie Drenthe. Drenthe is nadrukkelijk in beeld om 
in 2015 opnieuw de start van de Vuelta te organiseren. Het 
organiseren ervan kost geld, maar levert ook wat op. Het 
Onderzoeksbureau Cultuur, Welzijn en Zorg heeft in opdracht 
van Provinciale Staten een kleine opiniepeiling gehouden 
onder de Drentse bevolking over hoe zij tegen het idee 
aankijkt om de Vuelta voor een tweede keer naar Drenthe te 
halen. Voor het beantwoorden van de vragen is het Drents 
Panel als instrument ingezet.

Resultaten enquête
Wat is het Drents Panel?
Het Drents Panel bestaat uit 
Drentse burgers die een paar 
keer per jaar over verschillende 
onderwerpen worden gevraagd 
naar hun mening. De antwoorden 
op de vragen helpen het provin
ciaal bestuur bij het nemen van 
beslissingen en het maken van 
beleidskeuzes.

De werkzaamheden rond het 
Drents Panel worden uitgevoerd 
door het Onderzoeksbureau 
Cultuur, Welzijn en Zorg van de 
provincie Drenthe.

Wie doen er mee aan het 
Drents Panel?
In totaal hebben 2011 inwoners 
van Drenthe de vragenlijst over 
de Vuelta ingevuld. Deze 2011 
respondenten zijn een betrouwbare 
dwarsdoorsnede van de bevolking. 
Zo deden er bijvoorbeeld vrijwel 
evenveel mannen als vrouwen 
mee aan het onderzoek, varieren 
de respondenten in leeftijd van 13 
t/m 97 jaar en zijn de deelnemers 
verspreid over alle gemeenten 
binnen Drenthe. De cijfers geven 
daarmee een weerspiegeling van 
de opinie van Drentse burgers van 
13 jaar en ouder. 
Door het grote aantal respon
denten zijn de resultaten in hoge 
mate betrouwbaar en nauwkeurig. 
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Als u even niet denkt aan de kosten.  
Wat vindt u van het idee om de Vuelta  
opnieuw naar Drenthe te halen?

Tweederde van de Drentse bevol-
king vindt het een goed idee als de 
Vuelta in 2015 weer naar Drenthe 
komt. Een veel kleiner gedeelte 
(18%) vindt het geen goed idee.

Jongeren staan aanzienlijk 
positiever tegenover het binnen-
halen van de Vuelta dan ouderen 
(75% van de 12 t/m 29 jarigen versus 
53% van de 65+’ers).

“De provincie moet geld beschik-
baar stellen voor de Vuelta, zolang 
het evenement ook weer geld 
oplevert.” Deze mening wordt 
gedeeld door 54% van de Drenten. 
Hiernaast vindt 14%  dat de 
provincie sowieso moet investeren 
in de Vuelta, vindt 27% dat er geen 
geld beschikbaar gesteld moet 
worden en heeft 5% geen mening. 
Ook hier is een verschil te zien 
tussen de verschillende leeftijdscate-
gorieën: hoe ouder de respondent, 
hoe vaker men aangeeft dat de 
provincie geen geld beschikbaar 
moet stellen voor het binnenhalen 
van de Spaanse wielerronde. 

Leeftijd Goed idee Geen goed idee Geen mening

12 t/m 29 jaar 75% 10% 15%

30 t/m 49 jaar 70% 17% 13%

50 t/m 64 jaar 66% 20% 15%

65 jaar en ouder 53% 23% 24%

Totaal gemiddelde 66% 18% 16%

Vindt u dat de provincie Drenthe geld 
 beschikbaar moet stellen voor het  
binnenhalen van de Vuelta d’Espana?

Ja

Ja, zolang het ook weer geld oplevert

Nee

Geen mening

14%
5%

27%

54%
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Stel: de Vuelta komt weer naar Drenthe.  
Hoe zou de verdeling in kosten moeten zijn 
tussen de overheid en het bedrijfsleven?

Niet alleen de overheden (provincie 
en gemeenten) zouden moeten 
investeren in de Vuelta, ook van 
het bedrijfsleven verwachten 
Drenten dit. Ruim een derde deel 
van de Drentse inwoners vindt dat 
overheden en het bedrijfsleven een 
gelijke financiële bijdrage moeten 
leveren. 

Uit dit figuur valt af te lezen dat 
een ruime meerderheid van de 
respondenten (16% + 22% + 35% 
= 73%) van mening is dat de helft 
of meer dan de helft van de kosten 
betaald zou moeten worden door 
het bedrijfsleven. 

Aan grote evenementen, zoals de Vuelta

Aan de ondersteuning van drentse topsporters

Aan topsportverenigingen

Geen mening

Anders

30%

13%17%

10%

30%

De provincie steekt geld in topsport.  
Hoe zou dit geld volgens u vooral moeten 
worden besteed?

De inwoners van Drenthe geven 
geen eenduidig antwoord op 
deze vraag. ‘Investeren in Drentse 
topsporters’ en ‘investeren in 
Drentse topsportverenigingen’ zijn 
de twee antwoordcategorieën die 
het vaakst genoemd worden (beide 
categorieën 30%). Ook geeft een 
aanzienlijk deel van de Drenten aan 
dat het geld voor topsport besteed 
zou moeten worden aan grote 
sportevenementen, zoals de Vuelta 
(13%). 
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